Galatians- Set Free to Live

迦拉達書- 自由地生活
Session 3- Galatians 2- The Threat of Compromise
第三課–迦拉達書二章 ​​— 妥協的威脅
Paul's Gospel Endorsed (Read Galatians 2:1-10)

確認保祿所傳的福音
1. Fourteen years after the visit to Jerusalem Paul described in 1:18, Paul made another trip up to Jerusalem that he describes in 2:1-10. This probably refers to his attendance at the Council of Jerusalem. To what does Paul attribute the decision to make that trip, and what did he do there?

在一章十八節描述保祿探訪了耶路撒冷，十四年後他又再一次到訪耶路撒冷，記載於二章一至十節中，這大概是指他出席在耶路撒冷的會議。什麼驅使保祿決定這次行程，他在那裏做了什麼？
2. In verses 3-5: What pressure did Paul face, and how well did he resist it in order to preserve "the truth of the gospel?"

第三至五節︰ 保祿面對了何種壓力，他怎樣適當地抗衡它，以維護“福音的真理”？
3. Paul says that the apostles in Jerusalem approved his work after they perceived two things about him. What were they? (See vss. 7-9.)

保祿說，在耶路撒冷的宗徒因為兩件關於他的事後，而批准了他的工作。究竟是那兩件事情？
4. a. After giving Paul and Barnabas the right hand of fellowship, what one thing did the apostles want them to do? What was Paul's response? (Read 1 Corinthians 16:1-3 for evidence of his willingness.)

當宗徒們與保祿和巴爾納伯握手，表示通力合作後，宗徒們希望他們做什麼？而保祿如何回應？(閱讀格前十六章一至三節為他意願的證據)。
b. Why has this always been an abiding concern in the Church?
為什麼這一直是教會恆常的關注？
Paul Confronts Peter (Galatians 2:11-14)

保祿當面反對伯多祿
5. What problem developed between "Cephas" (Peter) and Paul in Antioch?

在安提約基雅，刻法(伯多祿)與保祿之間發生了什麼問題？
6. Why do you suppose Paul took Peter to task in public, rather than in private?

為什麼保祿不在私下反而公然地斥責伯多祿？
7. Some have looked at this incident as evidence that Jesus never intended to build his Church on Peter, who is clearly quite fallible in this case. How would you respond to the contention that these verses present a threat to the Church's teaching about the Chair of Peter?

伯多祿在這事件上明顯地犯了錯，有些人以此作為耶穌從沒有打算把自己的教會建立伯多祿之上的證據。你會如何回應這些經文，因它威脅到目前教會關於伯多祿領導的地？
Justification Is by Faith (Galatians 2:15-21)

因信成義
8. The phrase "works of the law" here refers to Jewish ceremonial Law, such as eating habits, circumcision, and keeping the Sabbath—things that marked the Jews distinctly as God's people. It is a phrase (occasionally reduced to "works" or "the Law") often used by Paul to refer to the Mosaic covenant, a shorthand way of making reference to the Jewish way of thinking that by observing all the Law, both moral and ceremonial, one obligates God to save him.

猶太人的禮儀法中常用「遵行法律」，如飲食習慣，割禮，以及守安息日，這些習俗標誌著猶太人是天主的子民。這是一個經常被保祿來引用「梅瑟之約」的常用語（偶爾會淪落為“工作”或“法律”），簡單地參考猶太的想法，通過遵守所有法律，道德和禮儀，天主就有義務拯救他們。
Read verse 16. What power do such works of the Law have toward a person's justification?

參閱第十六節，遵行法律有什麼力量使人成義？
9. In verses 19-20, Paul wants to show his new relationship to the Law of Moses. What is it?

在十九至二十節中，保祿展示了他與梅瑟法律有了什麼新的關係？
10. The treatment Paul gives to "life in Christ" is developed a bit more fully later in the letter. In verse 20, what seems to be the distinguishing characteristic of Paul's new life in Christ?

保祿在書信的後段中對「基督內的生命」有更全面的理解。在第二十節中，什麼看似是保祿在「基督內的生命」的顯著特徵？
11. Think About It: Ponder a moment what verses 19-20 mean for you personally. Then read Catechism 1394. How is the power of Jesus' resurrection made available to us on an ongoing basis? If you have experienced this in your life, is there something you'd like to share during the discussion?

想想看：思量一下十九至二十節的經文對你個人有著什麼意義。然後閱讀教理1394。基督如何將祂復活的力量持續地供給我們？在你生活中有否一些經歷可作分享？
12. If a person wants to cling to the old system of legal perfection, what becomes of the work of Christ (vs. 21)? Explain.

假若人要依恃舊有法律的系統才得以圓滿，那麼基督所作的會是什麼 (第二十一節)？請說明？
